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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS
Acta número 3/2019

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 18 de setembre de 2019 es reuneixen a les 
dependències municipals de l’Ajuntament d’Argentona per tal de celebrar sessió ordinària 
del Consell Municipal d’Esports els següents membres de la mateixa:

Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell

Sr. Josep M. Tejedo Arango, representant Club de Futbol Argentona
Sra. Judith Espinalt Brillas, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona
Sra. Blanca Batlle Espinalt, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona
Sra. Eva Pineda Mas, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona
Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del Club Petanca Cros
Sra. Elena Sánchez Prieto, representant del Club Natació d’Argentona
Sr. Joan Martín Garachana, representant del grup municipal Tots per Argentona
Sr. Francisco Fragoso Escribano, representant del grup municipal Fran Fragoso
Sr. Josep Mª Escolano, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona
Sr. Josep Arenas Ponsa, representant del grup municipal PSC
Sr. Marc Fitó Sellarès, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona
Sra. Griselda Álvarez Guasch, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Joan Ramon Gil Fernández, representant del Club Bàsquet Argentona

Sr. Gil Mas i Julià, tècnic d’Esports
Sr. Marcel Lladó Sola, conserge d’Esports
Sra. Lídia Díaz Molina, secretària del Consell

Excusen la seva assistència la Sra. Susana López Rico i el Sr. Iu Claus Soria

Essent les 19:00 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia:

1. Despatx ordinari

El Sr. president fa la seva presentació com a nou regidor d’Esports, fa esment de la bona 
feina realitzada per l’anterior regidora d’Esports i comenta que seguiran la mateixa línia de 
treball que es defineix per la participació i la cooperació.

Continua recordant que el consell és un lloc per a parlar de temes col·lectius i generals, no 
individuals, que tinguin un interès per a tothom.

El Sr. president continua explica que l’Ajuntament cedeix uns espais municipals a les 
entitats per a la realització d’activitats, però que han de tenir present que aquests espais 
són de tothom, són del poble, i que entre tots s’ha de tenir cura de les instal·lacions que es 
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fan servir. Recorda que si algú veu un mal ús d’alguna instal·lació s’ha de ser capaç de 
cridar l’atenció o entrar en raonament que el mal ús va en detriment de tothom.

Continua explicant que intentaran que els conserges d’Esports puguin assistir als consells 
perquè també són responsables de les instal·lacions i, com a tal, han de tenir veu en 
aquest espai per a donar un altre punt de vista a les possibles discrepàncies.

Per acabar, parla de les demandes d’instal·lacions per als partits de cap de setmana, que 
recorda que la data límit per aquestes sol·licituds són els dimecres. Explica que quan abans 
se sàpiga des de l’Ajuntament els partits que hi hauran el cap de setmana, abans es pot 
preparar tot de cara als possibles problemes que puguin sorgir.

El Sr. Gil Mas repeteix que com a màxim els dimecres s’ha de tenir tota la informació dels 
partits per a dijous poder passar als conserges. Informa que tothom fa els deures, però 
que ho recorda perquè es tingui present.

Afegeix que és important també que s’informi al departament si alguna setmana no es 
tenen partit, ja que en tindran constància i no tindran el dubte que s’han oblidat 
d’informar.

2. Nomenament del jurat per la Tarda de l’Esport 2020-2021 

El Sr. president introdueix el tema

El Sr. Gil Mas explica que fa dos anys que es fa la Tarda de l’Esport, i que consta de 5 
membres del jurat més el president que és el Sr. Joaquim Perejoan. Continua explicant que 
els 5 membres del jurat s’han de renovar bianualment i que ja toca la renovació.

Fa una mica de repàs del que diu les bases en relació del jurat, i insta als presents perquè 
es presentin com a membres.   

El Sr. Francisco Fragoso, com membre de l’anterior jurat, explica que és una experiència 
interessant i motivadora, i que no ocupa tant de temps ja que són 2 o 3 reunions a l’any.

El Sr. Gil Mas explica com funcionen la Tarda de l’Esport. Que les candidatures es fan a 
través d’un formulari web durant el mes de febrer, i que cap candidat es pot nominar a ell 
mateix. Explica que una vegada recollides totes les candidatures s’han d’agrupar per 
franges i el jurat ha de fer les pertinents deliberacions, basant-se en els currículums 
esportius.

El Sr. Josep Arenas pregunta pel perfil que han de tenir els membres del jurat.

El Sr. Gil Mas respon que han de ser representants d’entitats esportives o representants 
de grups polítics en el Consell d’Esports.
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El Sr. president explica que el perfil és molt variat, que no cal ser esportista. Només s’ha 
de tenir ganes de fer coses i treballar.

Els membres que formaran part del jurat de la Tarda de l’Esport són:

- Sr. Josep M. Tejedo Arango, representant Club de Futbol Argentona
- Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del Club Petanca Cros
- Sra. Blanca Batlle Espinalt, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona
- Sr. Marc Fitó Sellarès, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona
- Sra. Susana López Rico, representant del grup municipal PSC

Suplent:

- Sr. Joan Martín Garachana, representant del grup municipal Tots per Argentona

President:

- Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell      

3. Nomenament d’un representant pel Consell de la Vila

El Sr. president comenta que s’havia de nomenar un representant del Consell d’Esport de 
cara al Consell de la Vila, però informa que no ho faran perquè el Consell de la Vila està en 
procés de substitució per les Reunions de Poble que ja ha estat publicat a la web de 
l’Ajuntament.

Explica que les Reunions de Poble seran un torn obert de preguntes de la ciutadania de 
cara als polítics, que es faran trimestralment i que volen que sigui una eina més efectiva 
que el Consell de la Vila, que no ha tingut tot l’èxit que s’esperava d’ell.

Anuncia que es retirarà aquest punt de l’ordre del dia.

El Sr. Ricardo Fernández dóna el seu parer sobre el Consell de la Vila, i recorda que a 
l’esport li ha anat molt bé aquest consell ja que han aconseguit moltes coses com per 
exemple que s’arrangi el pavelló vell.

Continua explicant que el problema del Consell de la Vila és l’execució dels projectes 
aprovats encara no estan en marxa.   

El Sr. president parla que la lentitud de tot el funcionament és palpable.

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

0c
6a

e4
1d

8c
31

42
5b

af
cb

25
b

ca
fc

17
9e

b
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
O

ri
g

en
: 

O
ri

g
en

 a
d

m
in

is
tr

ac
ió

   
 E

st
at

 d
'e

la
b

o
ra

ci
ó

: 
O

ri
g

in
al

Signatura 1 de 2

Lidia Diaz Molina 19/12/2019 Secretària
Consell d'Esports

Signatura 2 de 2

Joaquim Perejoan
i Hernandez

20/12/2019 President del
Consell d'Esports

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat

Comenta que la idea de les Reunions de Poble ve a ser la mateixa, es comentaran tots el 
temes dels que hi hagi dubte i s’aixecarà acta on quedi constància de tot. Sobre els 
pressupostos participatius explica que tornaran en un futur. 

El Sr. Josep Arenas comenta que està molt bé tot el que es comenta, però que el Consell 
de la Vila està constituït com a tal i que existeix.

El Sr. Ricardo Fernández explica que ara s’acaba el termini i s’havia de renovar els 
membres.

El Sr. president comenta que actualment està en vigor i existeix, però que hi ha la idea per 
part del govern de substituir-lo.

El Sr. Josep Arenas vol deixar constància que el Consell de la Vila existeix, i que la resta és 
donar opinions fins l’aprovació de la seva supressió.

El Sr. president explica que no és un tema prioritari el nomenament d’un representant, 
que ell proposava de no fer-ho atès que s’estan encaminant cap a un altre òrgan. Comenta 
si volen fer una proposta de representació per part del consell, sempre es pot deixar escrit 
i allà queda per si el Consell de la Vila continua en vigor i no és substituït finalment.

El Sr. Gil Mas comenta que es pot nomenar un representant per part del Consell d’Esports 
per curar-se en salut, que així ja el tindran per si es vol tornar a engegar el Consell de la 
Vila.

El tècnic municipal insta al Sr. Ricardo, anterior representant en el Consell de la Vila, 
perquè expliqui en què consisteix ser representant en el Consell de la Vila. El Sr. Ricardo 
Fernández fa un petit resum de les funcions del representant i la quantitat de reunions 
que es requereixen.  

Després d’un petit debat per part dels assistents sobre el Consell de la Vila versus la Reunió 
Poble, i sobre qui pot ser representant, es decideix tornar a nomenar com a representant 
del Consell d’Esports en el Consell de la Vila al Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del 
Club Petanca Cros.    

4. Horaris de les instal·lacions esportives 2019-2020

El Sr. president parla sobre els horaris de la nova temporada. Comenta que està clar que 
les decisions preses no poden acontentar a tothom, però que la idea no és crear 
enfrontaments entre entitats.

Explica que la proposta inicial per aquesta temporada és mantenir els horaris de l’anterior, 
i que es posarà a sobre les taules de treball les franges horàries que dona problemes entre 
algunes entitats.
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El Sr. Josep M. Tejedo pregunta quin és el procediment per fer aquestes taules de treball.

El Sr. Gil Mas explica que el procediment serà el mateix que pels horaris d’estiu. 

Convocaran a reunions a les entitats que estiguin en discrepància per una franja horària 
determinada per a poder resoldre el problema conjuntament. Aquestes reunions seran 
tres, una per a cada espai que són el Pavelló Vell, el Pavelló Nou i el Camp.

Comenta que aquestes taules de treball serveixen perquè cada entitat expliqui les 
necessitats, i el perquè d’aquestes, i entre elles es puguin posat d’acord. Que la temporada 
anterior van anar molt bé i tothom va sortir content.

El tècnic explica que els horaris de les instal·lacions són de 17:00 a 21:00 hores sense 
descans i que aquests estan totalment complerts, que per això és molt difícil acontentar a 
tothom.

El Sr. president convida a tots els presents a intentar ampliar les franges d’activitats per 
baix, i posa com a exemple l’entitat de patinatge que en comptes d’acabar més tard, 
comença més d’hora.

Comenta que els horaris escolars estan canviant i amb aquest motiu es poden buscar 
noves fórmules avançant els horaris i obrir noves franges horàries. Es posen exemples de 
canvis que es poden intentar, sempre depenent de la casuística del club. Entenc que per 
aquesta temporada ja és tard, però que de cara a la nova temporada es podria treballar en 
aquest sentit.

El Sr. Josep M. Tejedo aclareix ha entès que fins que hi hagi nous horaris es prorroguen els 
de la temporada passada, i pregunta com i quan es convoquen les taules de treball.

Després d’un petit debat sobre el problema de les franges horàries, la reforma horària 
aprovada pel Ple, les taules de treball i quan haurien d’estar enllestits els horaris de la 
temporada, es donen diferents idees, i vivències, sobre les que estan treballant les 
diferents entitats. S’acorda que les taules de treball tindran lloc dimecres 25 de setembre 
de 2019, a les 18:00 hores les entitats del camp i a les 19:00 hores les entitats dels 
pavellons al despatx de l’Ajuntament  que té cedit el bàsquet.

Queden d’acord que a les taules de treball anirà un representant per cada entitat per 
agilitzar els temes i que totes tinguin igualtat de condicions. El Sr. Gil Mas demana que el 
representant que hi vagi tingui la informació necessària de la realitat del club, i que pugui 
parlar amb agilitat dels temes del club.
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El Sr. Gil Mas aclareix que les entitats que han d’anar a les taules de treball del camps són 
el futbol, els Bocs, i de les dues de veterans. Pel que va a la dels pavellons el patinatge, el 
handbol, l’Olímpic i el bàsquet.

Explica que el dia 25 no es necessari que es tanqui el calendari, sinó que es podrà 
consensuar amb el club i a la setmana següent podran acabar de tancar-ho.
    
5. Urgències

No se’n formula cap

6. Precs i Preguntes

1) El Sr. Josep M. Tejedo comenta que dissabte 28 tenen un partit que comença a ¼ de 8 i 
no s’hi veu perquè falten focus. Comenta que tenen el risc que hi vagi un àrbitre que 
suspengui el partit i el doni per perdut.

El Sr. Gil Mas comenta que és veritat, però que és molt difícil que el problema estigui 
arreglat a temps. Ja està passada la incidència a l’empresa de manteniment.

2)  El Sr. Marc Fitó pregunta sobre les tanques de publicitat, com està la unificació de 
mides i el repartiment d’espais.

El Sr. Gils Mas respon que el reglament no especifica les mides, que es fa fer per consens.

La Sra. Judith Espinalt comenta que quan ells van començar li van enviar un reglament 
amb totes les especificacions.

El Sr. Gil Mas aclareix que en el reglament d’instal·lacions esportives hi ha un punt que diu 
l’Ajuntament podrà cedir a les entitats esportives espais per a col·locar publicitat, però en 
aquest reglament no s’especifica les mides. Que una altra cosa és que quan es va engegar 
aquest tema, es va determinar una sèrie de condicions perquè aquestes pancartes fossin 
totes iguals. 

Explica que en el pavelló Nou es van posar unes guies que condicionen la mida de les 
pancartes i es va acordar que el material fos cartró-ploma per si algun dia es 
desprenguessin no fessin mal, i que aquests espais ja van estar repartits equitativament en 
el seu dia.

Continua explicant que també es fa fer en el pavelló Vell, però que quan es va remodelar es 
va retirar tot.

La Sra. Judith Espinalt comenta que la seva entitat té les guies que tenien penjades i dos o 
tres pancartes publicitàries.      
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Després de parlar sobre el tema queden d’acord de trobar-se les entitats de handbol i 
patinatge, dimecres 12:30 a les instal·lacions del pavelló Vell, per a poder parlar amb del 
tema amb el tècnic de manteniment d’instal·lacions.

3) El Sr. Marc Fitó pregunta sobre les línies del camp i la possibilitat d’ampliar aquest ja 
que no fan les mides reglamentàries.

El Sr. Gil Mas i el Sr. president l’emplacen per comentar-ho en la reunió amb el tècnic de 
manteniment.

4)  La Sra. Judith Espinalt comenta sobre el problema de la resina de les pilotes de 
handbol, explica que quan passen la màquina de la neteja aquest material no marxa.

També és emplaçada a comentar-ho a la reunió de dimecres amb el tècnic de 
manteniment.

El Sr. Gil Mas li explica que la pista del pavelló Vell és fusta i que l’industrial recomana que 
es passi la fregadora 1 cop cada 3 mesos, i que passar-la cada setmana no és viable. 
Continua explicant que els productes per treure aquesta resina són tant eficaços que 
esborren les línies que hi ha pintades, perquè no deixen de ser dissolvents molt potents.

De part del handbol comenten que la federació està canviant normativa i es faran servir 
pilotes diferents, d’altres materials i mides, i no portaran aquesta resina. Expliquen que 
aquest canvi reglamentari encara no està vigent.

5) La Sra. Judith Espinalt comenta que s’ha trobat en diverses ocasions material 
abandonat en les pistes, pilotes, matalassos, saltador, etc.

El Sr. Marcel Lladó explica que ha passat en diferents ocasions que els nens del bàsquet 
entrenen i ho deixen tot desendreçat, però que els han col·locat un rètol perquè deixin el 
material al seu lloc.  

El Sr. president comenta que aquest tema és el que comentava al principi de la sessió. 
Comenta que demana a les entitats que els ajudin perquè sigui una feina transversal 
perquè això no passi.

6) La Sra. Judith Espinalt comenta sobre la possibilitat de treure la porteria del centre de 
la pista quan entreni el patinatge.

El Sr. Gil Mas respon que aquest migdia s’ha enviar correu als conserges perquè els 
dimarts i dijous, de 16:00 a 20:00 hores, quan fan servir les pistes, retirin la porteria del 
mig.
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La Sra. Blanca Batlle afegeix si també es podrien retirar les grades    

El Sr. Gil Mas respon que en relació a les grades s’han de posar d’acord les entitats, si les 
volen obertes o tancades, perquè el que no es viable és tancar-les i obrir-les cada dia 
perquè són complicades de muntar i fan malbé el terra

En aquest moment cada entitat dóna el seu parer sobre si les grades han d’estar obertes o 
tancades i sobre els pares en els entrenaments.

El Sr. Gil Mas emplaça a les entitats a parlar-lo dimecres a la reunió del matí perquè 
cadascú digui la seva i posar-se d’acord

7) La Sra. Judith Espinalt comenta que hi ha un grup de nens que estan en els vestuaris 
quan el patinatge està entrenant i que fan molt d’enrenou amb corredisses i cops de porta.

El Sr. Gil Mas també es remet al que comentava al principi de la sessió el Sr. president. 
Insisteix en el deure dels clubs de tenir cura dels seus nens fins i tot quan estan en els 
vestidors, que han d’estar controlats fins que surten.

8)  El Sr. Ricard Fernández pregunta si s’ha de fer alguna cosa al camp de futbol del Cros, 
comenta que han instal·lat una caseta d’obres dins.

El Sr. Gil Mas comenta que és possible, però que no tenen constància. Que preguntaran 
sobre el tema

9) La Sra. Judith Espinalt pregunta si s’arranjarà el pàrquing del pavelló ja que el dia de la 
pluja semblava una piscina.

El Sr. president respon que està dins de les idees que tenen, però que encara no hi ha res 
decidit.

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 20:32 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico.

La secretària Vist i plau
Lídia Díaz Molina El president

Joaquim Perejoan Hernández
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